

My school



Lecturer - Trofimova Tatyana
Nikolaevna

My school

I'm Ann.

I would like to tell you a few words about my school life.

I go to school five days a week except Saturday and Sunday.

Classes in our school start at 8:30 o'clock in the morning and last till 3:00p.m.

Меня зовут Энн.

Я хотела бы рассказать вам о моей школьной жизни.

Я хожу в школу пять дней в неделю, кроме субботы и воскресенья.

Занятия в нашей школе начинаются в 8:30 утра и продолжаются до 15:00.

Usually we have 6 or 7 lessons a day.

We study a lot of different subjects: Russian, English, History, Geography, Biology, Physics, Chemistry, Math, etc.

Обычно у нас 6 или 7 уроков в день. Мы изучаем много разных предметов: русский язык, английский язык, историю, географию, биологию, физику, химию, математику и т. д.

I like English most of all.

I usually receive good marks in these subjects.

A school year is divided into four terms.

Больше всего мне нравится английский.

Обычно я получаю хорошие оценки по предметам.

Учебный год делится на четыре четверти.



It begins on the 1st of September known as the Day of knowledge and finishes in May.

Each term is followed by holidays that last one week in autumn and spring and two weeks in winter.

Он начинается 1 сентября, известный как День знаний, и заканчивает в мае. После каждой четверти есть каникулы, которые длятся одну неделю осенью и весной и две недели зимой.

Our classroom is on the second floor.
Its windows face the school-yard.

Наш класс находится на втором этаже.
Его окна выходят на школьный двор.



There are two large windows in our class-room; a great amount of flowers grow in pots that stand on the windowsills. On the walls of our classroom there are different colour maps and portraits, tables and wall newspapers.

- В нашем классе два больших окна; много цветов растет в горшках, которые стоят на подоконниках. На стенах класса висят разноцветные карты, портреты, таблицы и стенгазеты.

I like going to school because here I have many friends and wise teachers who can always give a piece of advice. And I like studying as well, it brings me a lot of pleasure and I like to learn new facts about the world.

Мне нравится ходить в школу, потому что здесь у меня есть много друзей и мудрых учителей, которые могут всегда дать совет. А еще я люблю учиться, это приносит много удовольствия; мне нравится узнавать новые факты о мире.



A magnifying glass is positioned over a yellow sticky note on a light blue background. The note contains the text 'Thank you For your Attention' written in a cursive font. A black pen is visible in the bottom right corner of the frame.

*Thank you
For your
Attention*